
Thaiboxningslandslaget - landslagsledning 

Landslagsledning 
Namn E-mail 
Joakim Karlsson jk-71@hotmail.com 
Henrik Naessen henrikvbc@gmail.com 
Sofia Olofsson sofiaolofssonmt@gmail.com 
Jannis Dogaris janni.dogaris@gmail.com 

 

Landslag https://www.muaythai.se/landslag-a-talang/landslag-2/ 
Uttagningskriterier https://www.muaythai.se/landslag-a-talang/uttagningskriterier/ 

 

Aktivitet 
Möte 2025 01 14  
Dagordning 

• Kriterier för att få vara med i landslaget 
• Ta fram förslag på lämpliga kandidater till landslaget 

 

Förslag på kritierier för att få vara med i landslaget 
Det krävs att man är seriös, tränar hårt och ser det som en ära att få vara med i 
landslaget. 
En SM vinst är ingen garanti för en landslagsplats men meriterande. Även internationell 
erfarenhet är meriterande. 
 

Lämpliga kandidater 
Ett första utkast på lämpliga kandidater att diskutera vidare om. 
 

Herrar Vikt  Damer Vikt 
Javad Vahid Reza -57 Kg  Camilla Danielsson -45 Kg 
Sam Wingqvist -60 Kg  Johanna Persson -51 Kg 
Oscar Bodén -60 Kg  Uma Galli -54 Kg 
Nicholas Bryant -60 Kg  Iza Lindblom -54 Kg 
Linus Bylander -63,5 Kg  Moa Carlsson -54 Kg 
Leon Montero -63,5 Kg  Livia Malmborg Nygaard -57 Kg 
Max Elo -63,5 Kg  Frida Lindberg -60 Kg 
Dalian Dawody -71 Kg  Antonia Drevenlid -60 Kg 
Poramin Atsawawitthayanon -71 Kg  Anna Strandberg -71 Kg 
Jonathan Larsson -71 Kg  Angela Mamic -75 Kg 
Sixten Larsson -75 Kg    
Arthur Balekelayi -86 Kg    
Andreas Lilliecrona -86 Kg    
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Möte 2025 01 29 
Dagordning 

• Fastställa kriteriet för att erbjudas en landslagsplats 
 

Kriterier för att erbjudas en landslagsplats 
För att överhuvudtaget vara aktuell för en landslagsplats ska boxaren se det som en stor 
ära att representera det svenska landslaget i thaiboxning.  
 

Det krävs att man tar sin landslagsplats på allvar, är seriös, inte ställer till problem för 
sig själv eller andra. Givetvis förutsätter en landslagsplats att boxaren är engagerad och 
har den tid samt motivation som krävs för att träna så pass mycket så att man kommer 
till mästerskapet i sin absolut bästa form. 
För att det ska gå att uppnå krävs det att man har ett kompetent ledarteam med duktiga 
tränare där samarbetet fungerar friktionsfritt. Landslagsledningen kommer att diskutera 
en eventuell landslagsplats med boxarens tränare innan platsen fastslås. 
 

En SM vinst är ingen garanti för att erbjudas en landslagsplats även om det är 
meriterande. En boxare som inte ställer upp i SM av olika anledningar, men som ändå 
anses bättre än den boxare som vann SM går före.  
För att veta hur man står sig internationellt är det mycket meriterande om man har 
boxats mot internationellt motstånd, utomlands eller i Sverige, även erfarenhet från 
tävling i turneringsformat är meriterande.  
Utöver ovanstående skall det finnas en rejäl chans på medaljvinst från mästerskapet, 
oavsett vilket motstånd man ställs mot. 
 
Möte 2025 02 14 
Dagordning 

• Möte med Helena Plüss, Svenska Budo & Kampsportsförbundet. 
 

Deltagare 
Helena Plüss 
Janni Dogaris 
 

Ekonomi 
Riksidrottsförbundet (RF) har gjort en kraftig åtstramning av det stöd som utbetalas till 
idrotter från och med 2025. Svenska Budo & Kampsportsförbundet (SB&K) får dock lite 
pengar av RF även under 2025.  
 

SB&K ska välja ut sex av sina underförbund från vilka man ska ta ut totalt 30 idrottare, 
som kommer vara aktuella för ekonomiskt stöd.  
För att ett förbund ska bli utvalt krävs att en ordentlig elitsatsning finns på plats. 
Svenska Muaythaiförbundet är ett av de sex förbunden.  
 

Elitstödsprogrammet 
SB&K har ett program för elitstöd som heter elitstödsprogrammet. För närvarande har vi 
två thaiboxare som ingår i detta program, Linus Bylander och Johanna Persson.  
För att de ska kunna få fortsatt stöd krävs att de levererar på kommande 
amatörmästerskap.  
 

Nästa ansökningsperiod för elitprogrammet är hösten 2025.  



Centralt individuellt stöd 
Det finns möjlighet att från RF erhålla centralt individuellt stöd för enskilda idrottare. 
Detta är det bästa ekonomiska stöd man kan få. För att vara aktuell för centralt 
individuellt stöd måste man redan vara antagen till elitstödsprogrammet.  
 

Idrottsklassificering  
RF klassificerar idag idrotter i tre olika kategorier; A-, B- & C-kategori, där thaiboxning 
klassificerats i kategori A, på grund av att vi historiskt haft stora framgångar, och därmed 
har större chans till bidrag från RF.  
För att svensk thaiboxning ska kunna fortsätta ha denna klassificering behöver vi 
uppfylla ett par punkter till, vilka Helena Plüss gått igenom med Jakob som bör kunna 
bistå landslagsledningen om vad som krävs. 
 

Landslag 
Nästa Riksidrottsförbundsmöte är i maj, men då går EM i thaiboxning av stapeln så vi 
behöver ha ett landslag klart långt innan dess. 
Förslag från SB&K är att vi sätter upp ett landslag som tillexempel består av tre boxare i 
varje viktklass, dessa kallas till landslagsträningar och eventuella andra 
sammankomster. När vi väl har ett landslag på plats, väljer vi ut vissa av dessa som får 
åka i väg på ett mästerskap. 
 

RF och SB&K ser gärna ett längre perspektiv på det landslag vi skapar, tillexempel sett 
över två år då alla kallas till gemensamma landslagsträningar, oavsett vilka som tas ut 
för att representera Sverige på ett mästerskap. 
Viktigt är att boxare och landslagsledning lär känna varandra, så landslagsledningens 
coacher kan coacha boxarna vid mästerskap i händelse boxarens tränare inte följer 
med. Faktum är att SB&K hellre ser att landslagscoacher sköter coachning på 
mästerskap, även om det inte är ett krav. 
 

Uppmuntran finns från SB&K att svenska thaiboxare, om möjligheten finns, ställer upp i 
öppna turneringar i närliggande länder för att på så sätt skaffa sig internationell 
erfarenhet. 
 

Utbildning och annat stöd 
Svenska muaythaiförbundet har möjlighet att få stöd och utbildning i olika frågor från 
både SB&K och RF. Vi behöver komma överens om vad vi vill ha hjälp med så kan vi 
sedan återkomma till Helena Plüss på SB&K. Detta kan vara allt från hjälp med att ta 
fram relevanta fysiologiska tester, till näringslära.  
RF är måna om att hjälpa till med hur man genomför en sund viktnedgång utan att 
dränera kroppen på all energi, då det krävs kunskap att göra detta på mest hälsosamma 
sätt.  
 

Professionella galor  
Det finns en oro från SB&K att professionella galor stjäl mycket uppmärksamhet från 
landslaget och talanger hellre väljer dessa i stället för att representera landslaget. 
Helena Plüss har dock stor förståelse att dessa lockar då det råder mycket 
uppmärksamhet kring dessa galor med intervjuer, reklam i sociala medier, 
uppträdanden på galorna etcetera. Vi var överens om att en thaiboxare har störst chans 
att lyckas med en proffskarriär om boxaren först haft en framgångsrik amatörkarriär 



med bra placeringar i EM och VM. Svenska muaythaiförbundet behöver jobba med att 
göra SM attraktivt.  
 

Sociala medier 
Vad gällande sociala medier ser gärna SB&K att det även läggs ut information om själva 
landslaget som för tillfället lyser med sin frånvaro. När väl ett landslag är uttaget kan 
information om detta med fördel delas i sociala medier, tillsammans med videos från 
landslagsträningar, intervjuer och så vidare.  
 

Kontakt 
Svenska muaythaiförbundet är välkomna att höra av sig till SB&K med de frågor vi kan 
tänkas ha. Helena Plüss kan svara på elitsatsningsfrågor. När det gäller idrottspolitiska 
frågor skall dessa skickas till styrelsen där Nicole Kaiser sitter.  
 
Möte 2025 02 19 
Dagordning 

• Jannis går igenom kraven från RF & SB&K som presenterades av Helena Plüss. 
• Bestämma vilka som ska erbjudas deltagande på VM i maj. 
• Genomgång av de dokument som skickats från IFMA och SB&K. 

 

Genomgång av krav 
Vi har gått igenom de krav som ställts av SB&K samt RF.  
Under Jannis möte med Helena Plüss nämde hon att hon delgett flera av dessa till Jakob 
och bad oss kolla med honom. Joakim kontaktar Jakob för att höra efter vad som gäller.  
 

Erbjudande av landslagsplats 
Klass  Vikt Namn Status 
U23 Herr -54 Kg Farshid Zabihi  
U23 Herr -67 Kg Melwin Engman  
U23 Herr -75 Kg Sixten Larsson  
Senior Dam -45 Kg Camilla Danielsson Tackat ja 
Senior Dam -51 Kg Johanna Persson  
Senior Dam -54 Kg Moa Carlsson (Uma om Moa tackar nej)  
Senior Dam -60 Kg Antonia Drevenlid eller Frida Lindberg Invänta SM 
Senior Dam -71 Kg Anna Strandberg  
Senior Herr -54 Kg Giang Hoang Tackat ja 
Senior Herr -57 Kg Javad Vahid Reza  
Senior Herr -60 Kg Sam Wingqvist  
Senior Herr -63,5 Kg Oscar Bodén  
Senior Herr -67 Kg Linus Bylander Tackat ja 
Senior  Herr -71 Kg Poramin Atsawawitthayanon  
Senior Herr -75 Kg Dalian Dawody  
Senior Herr -86 Kg Andreas Lilliecrona  

 
Ovanstående lista kan komma att ändras, fler tillägg tillkomma (t.ex. fler damer) 
vartefter vi får klarhet i vilka som tackar ja, SM och andra redan inplanerade matcher 
genomförts o.s.v. 
 



Dokument 
Genomgång av dokumenten från IFMA, hur registrering går till samt sista registrerings 
dag. Henrik skall börja registrera deltagare vartefter de tackat ja och skickat sin 
passbild. 
Mona Lundqvist har skickat ett formulär som måste fyllas i.  
Det verkar röra hela förbundet och inte bara landslagsledningen. Vi ska ta upp detta 
med Fredrik. Några av frågorna som rörde landslagsledningen har vi svaren klara för: 
 

Hur många landslag har ni? 
-Landslag Muay Thai: Junior, U23 & Senior 
 

Rapporterar landslagsledningen löpande om sitt arbete till UFs styrelse?  
-Ja, via e-post. 
 

Vilka roller ingår i landslagsledningen (Förbundskapten, sportchef, coach..) 
- Förbundskapten: Henrik Naessen 
- Förbundstränare: Joakim Karlsson 
- Förbundstränare: Sofia Olofsson 
- Sportchef: Janni Dogaris 

 

Vilka steg av SB&K tränarutbildning har ledarna i landslagsledningen gått? 
- Ingen har gått dessa, enbart de utbildningar som förbundstränare Joakim 

Karlsson tagit fram tillsammans med Jörgen Kruth (Steg 1 & 2) 
 

Är landslagsledningen jämställd med en fördelning 50/50 mellan kvinnor och män? 
- Nej, vi har haft svårt att uppnå detta på grund av ointresse att jobba ideellt.  

  


